
                                                    Protokół NR XXVI/05  
XXVI  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 9 lutego 2005r. 
Miejsce obrad: sala konferencyjna nr 106 – parter, Urząd Miasta. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.00. 
 
Ad 1 Otwarcie Sesji, w tym: 

Po wypowiedzeniu formuły„ Otwieram obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej 

Białogardu” przewodniczący Rady, Andrzej Świrko otworzył Sesję. 

Następnie przywitał:  radnych, Starostę Powiatu Białogardzkiego, dyrektorów 

i prezesów spółek,  kierowników miejskich jednostek organizacyjnych oraz 

zaproszonych gości.  

 
- wręczenie odznaczeń w uznaniu zasług za szczególną współpracę  

i zrozumienie środowiska kombatanckiego : 
 

    1.Zastępcy Burmistrza - Zbigniewowi Raczewskiemu – decyzją Prezesa Zarządu  
       Głównego Związku medal „NIKE”. 
Komunikat przedstawił: 
Prezes Zarządu  Miejskiego Związku Inwalidów Wojennych – Włodzimierz Ciesielski 
Aktu wręczenia dokonali: Wiceprezes Zarządu Okręgu Związku Inwalidów 
                                            Wojennych – Tadeusz Czech 

 
 
2. Piotrowi  Marchockiemu –  decyzją Prezesa Zarządu Głównego ZKRPiBWP  
     w Warszawie odznaki „Za zasługi dla Związku Kombatantów RP 
     i byłych Więźniów  Politycznych”.   

Komunikat przedstawił:  
Prezes Zarządu Miejskiego Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów Politycznych – 

Zdzisław Żyliński 
 
Aktu wręczenia dokonali: Prezes Zarządu Okręgu Związku Kombatantów RP i Byłych  
                                            Więźniów Politycznych - Jerzy Hołub 

    Burmistrz Miasta – Stefan Strzałkowski 
 

- stwierdzenie „quorum” – według listy obecności, na początku Sesji obecnych 
było 18 radnych, prowadzący obrady Andrzej Świrko stwierdził, że– Rada jest 
władna do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 
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Za zgodą Rady na podstawie paragrafu 33 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki 
sekretarza obrad Przewodniczący Rady powierzył Kierownikowi Referatu - Biuro 
Rady Miejskiej, Danucie Holczewskiej-Szydłowskiej. 
 

- przedstawienie porządku obrad.  
Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad, zgodnie z paragrafem 35 
ust. 2 Statutu Miasta. 
 
Z wnioskiem wystąpił Burmistrz Miasta, Stefan Strzałkowski. 
 

Na podstawie przepisów art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. (Dz. U. Nr 142, 
poz. 1591 z późn. zm.) do porządku obrad złożył wniosek o wprowadzenie następującej 
zmiany: 

 
1. zdjęcie  następujących projektów uchwał: 
     
- w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na 

realizacje przedsięwzięć termomodernizacyjnych budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 3 w Białogardzie i budynku mieszkalnego przy ul. 
Dąbrowszczaków 16 w Białogardzie /E/, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
 
 

- zmieniający uchwałę budżetową na rok 2005 , 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
- w sprawie przystąpienia do opracowania „Planu Rozwoju Lokalnego Miasta 

Białogard”, 
Przedstawił: Piotr Janowski, Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i 
Spraw Społecznych  
 

- zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji przedsięwzięcia 
termomodernizacyjnego  „Termomodernizacja budynku położonego przy 
ul. Dąbrowszczaków nr 16 w Białogardzie” , 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 

- zmieniający uchwałę w sprawie sieci gimnazjów publicznych 
prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 
Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 

- zmieniający uchwałę w sprawie sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Białogard  oraz granic ich obwodów , 
Przedstawia: Piotr Marchocki, inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Promocji i 
Sportu 
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- w sprawie zgody na przekazanie środków pieniężnych zgromadzonych 

przez Miasto Białogard w ramach składki członkowskiej na koncie 
inwestycyjnym Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty na inne cele 
Związku, 
Przedstawia:  Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 

oraz zdjęcie z porządku Sesji : 
g) sprawozdania z realizacji Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania 
     problemów alkoholowych na rok 2004. 
Za-18 (jednogłośnie ) ,” blokiem” przegłosowano: 

- przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej 
 

Przewodniczący Rady zapytał: Czy są uwagi do protokołu z XXV Sesji. Jeżeli nie ma 
to głosujemy przyjęcie protokołu: 

za – 15      , przeciw –  0        , wstrzymało się –3 

W wyniku głosowania Rada przyjęła protokół z XXV Sesji. 

Ad 2 Informacja Burmistrza Miasta z działalności między sesjami oraz z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej.   

Przedstawił: Stefan Strzałkowski, Burmistrz Miasta 

 
 
 
Ad 3 Interpelacje i zapytania radnych.  
 

- H.Lipnicki – powiedział, że w „Głosie Pomorza” nr 5 z dnia 7.02.2005r. 
poinformowano o nagrodach Burmistrza dla pracowników,  zapytał za jakie 
zasługi były te nagrody, czy podana ilość zatrudnionych pracowników w 
Urzędzie  jest prawdziwa, 

- był na spacerze na stadionie zauważył, że od strony Liśnicy brakuje  
     5 przęseł w ogrodzeniu, nie ma prawidłowego zabezpieczenia obiektu, 
      w największym basenie bawią się dzieci. Kiedy planuje się zabezpieczenie  
      tego obiektu i naprawę ogrodzenia. 
- Sprawa porządkowa , nie uprzątnięto liści, czy brakuje pracowników. 
- Na jakich zasadach ZOSiK wynajął sale w Lasku Miejskim na Sylwestra. 
- Na ul. Krótkiej działała  jeszcze niedawno świetlica, była wyposażona ze 

środków funduszu Profilaktyki, przychodziło 25-40 dzieci. Co było główną 
przyczyną likwidacji tej świetlicy. 

- Ile kosztowało szkolenie członków Miejskiej Komisji Profilaktyki 
- Na komisji Edukacji Pełnomocnik nie zadbał o image Burmistrza, skierował 

nas do prasy, czy nie mógł odpowiedzieć na zadane pytania. 
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- K.Sosnowski –powołany przez Burmistrza Pełnomocnik  na Komisjach 
     Rady nie umiał  odpowiedzieć na pytania  radnych i odsyłał nas radnych  
     do pana  Burmistrza stąd dzisiaj te pytania, 
- co dalej ze skrzyżowaniem na ulicy Świdwińskiej, jakie podjęto działania, 

jest wąskie przejście i nie ma tam pasów. 
- Prosi , aby przedstawiciele Powiatu pojechali na most na rzece Parsęta 
     i zobaczyli jakie jest tam jest lodowisko. 
- Miała być współpraca a jej nie ma o co tu chodzi, nie ma reakcji na 

zgłaszane interwencje, dzwoni i prosi. 
- Przykra sprawa pani Sworobowicz, wraca jak bumerang, sprawa się toczy 

,dwoje ludzi pozbawiono pracy. Zwolnienie komendanta to kolejna sprawa. 
- Następna  sprawa to przywrócenie do pracy pani Stacheckiej w BTBS.  
- Interwencja dot. sklepu Rarytas, jak wygląda witryna tego sklepu., straszy w 

centrum miasta. 
-  
- K.Drachal-Mostek – poinformowała o piśmie od pana Ćwirko ze 

Społecznego Komitetu Protestacyjnego w związku z budową fermy tuczu w 
Czarnowęsach, podano jakie są szkodliwości prowadzenia takiej 
działalności.  Ma pytanie, co Rada może zrobić w tej sprawie. 

 
- T.Szwed – zapytał czy znalazło by się 40 tys. na parking i chodnik przy 

ul.Mickiewicza przy Poradni. 
 

   
          Nie zrobiono wszystkiego ze zgłoszonych wniosków Komisji ds. organizacji  
          ruchu w mieście. Podaje przykłady: Pkt 11 ul. Moniuszki nie wykonano tego, 
          Pkt 21 ustawienie znaku Uwaga -Piesi na ul.Koszalińskiej.  
          Czy dokonano przeglądu dla potrzeb niepełnosprawnych. 
 

- W.Potrzebowski –dot. umorzenia podatków dla Szpitala Powiatowego, 
- Działania Straży Miejskiej, jest aspekt moralny w tej sprawie. 
- Czy będzie jakaś rekompensata. 
- W jaki sposób zyska na tej sytuacji Urząd, jest to dziwna sytuacja. 
- Brak prewencji zachowań. 
- Ile było biletów na basen z tej kwoty. 
 
-    J.Turnik – prosi, aby plac za Domem Dziecka nie był w użytkowaniu  
     Gimnazjum Nr 2. 
 
- A.Świrko powiedział, że mieszkańcy złożyli protest dotyczący odpowiedzi 

na jakim etapie jest przekształcenie użytkowania wieczystego 
           nieruchomości mieszkalnych lub rolnych z mocy prawa na własność. 
 
 
Przerwa do godziny 11.00. Obrady wznowiono po przerwie. 
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Ad 4 Informacja o zaawansowaniu prac przy miejskich przedsięwzięciach 

inwestycyjnych. 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza Materiał w załączeniu. 
 
 
Ad 5 Sprawozdanie  z  działalności Straży Miejskiej w Białogardzie od dnia 1 

stycznia 2004r. do dnia 31 grudnia 2004r. 
Przedstawił: Andrzej Kościański, Zastępca Komendanta Straży Miejskiej 
Materiał w załączeniu . W okresie sprawozdawczym ujawniono 4 przestępstwa. 
 
Dyskusja: 
H.Lipnicki – powiedział, ze dokładnie przeanalizował materiały. Ma pytanie jakie 

były nieprawidłowości w działaniu Straży Miejskiej i Komendanta.  
Ilość mandatów wskazuje na prowadzenie polityki restrykcyjnej 
 wobec mieszkańców. Czy mieszkańcy  aż tak łamią prawo. 
 
W.Potrzebowski –  zapytał jakie są działania prewencyjne Komendanta. 
 
K.Sosnowski – zapytał o % nałożonych mandatów. 
 
D.Dudkiewicz – stwierdził, że analiza jest wybiórcza i tendencyjna, zapytał czy nie 
ma Pan wrażenia, że jest dużo błędów. Pan się pod tym podpisał, jest to dokument 
formalny, jest przykro go czytać. Świadczy to o braku kultury. Jak Pan sobie 
wyobraża dalszą współpracę z Komendantem Połuboczko. 
 
K.Drachal-Mostek – dziwi się wypowiedziom kolegów, oprócz profilaktyki 
jest potrzeba karania. 
 
S.Domański – wypowiedzi kolegów to represja w stosunku do Komendanta. 
Czy tak ma być. Jest zdania, że  trzeba traktować równo wszystkich ale mandatami 
jak ktoś zasłuży trzeba karać. 
Występuje w obronie ludzi, którzy łamią prawo. Niedługo będzie zmiana 
organizacji ruchu. 
 
Ad voce K.Sosnowski – mandaty drogowe to w stosunku do wszystkich, dlaczego 
komendanci nie chodzą w mundurach a są na służbie. 
 
H.Lipnicki – powiedział, że zadawał pytania, gdyż nie było tego tematu na 
komisjach. 
Robienie analizy, gdzie się pomylił, prosi o wskazanie. 
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T.Szwed – poruszył problem wychowania młodych ludzi, które powinno być już 
od przedszkola 
 
L.Wojcinowicz – zwrócił się do Zastępcy Komendanta – około 90% to mandaty 
drogowe na potężne kwoty, od sierpnia obserwujemy rywalizację pomiędzy 
strażnikami, po przeczytaniu sprawozdania najgorsze jest to, że jest Pan 
zadowolony z osiągniętych wyników. Nie mówi się o zachowaniu porządków na  
posesjach. Pytał kiedy suma mandatów z poszczególnych zakresów będzie 
zadawalająca dla Zastępcy Komendanta? 
 
W.Czurko- kiedyś był problem, że Straż Miejska za mało działa w zakresie 
wywozu nieczystości na Kisielice, obecnie Straż zmieniła o 180 stopni swoje 
działania i także radni są niezadowoleni. Należy się zastanowić, czy nie rozwiązać 
tej straży, skoro tak źle pracuje a w części kompetencje przekazać Policji. 
 
A.Świrko – podzielił się doświadczeniem w tym zakresie, organ taki na nasze 
miasto jest potrzebny. Przyjmują uwagi dot. niezadowolenia mieszkańców z 
różnych rzeczy, są obecni na dyżurach, chodzi o to, aby każdy mieszkaniec miał 
dostęp do swojego strażnika, dzielnicowego. W tym zakresie ma bardzo dobre 
doświadczenia. Postawił wniosek, aby te doświadczenia upowszechnić wśród 
mieszkańców. Zachęcał o zwrócenie się do mieszkańców z przypomnieniem ich 
obowiązków. Należy ludziom wytłumaczyć do czego są zobowiązani. Natomiast 
do tej problematyki powrócić na komisjach Rady. 
 
Przerwa 10 min. do 11.15 Wznowienie obrad po przerwie. 
 
Odpowiedzi udzielił Komendant Straży Miejskiej.  
Dyskusja: 
K.Sosnowski – jeżeli Komendant uważa, że jeśli będzie potrzeba to kupi mundur, 
jest to lekceważenia Rady. 
 
D.Dudkiewicz – zapytał jak dalej będzie układać się współpraca z panem 
Połuboczko. 
 
Odp. Komendanta Kościańskiego– będzie miał sprawy prewencji. Struktura 
pracy Straży jest zatwierdzona do dnia 31.12.2005r. 
 
Komendant J.Połuboczko- uważał, że rola Straży została wypaczona. Nie można 
nastawiać się tylko na sprawy drogowe .Wprowadzono rywalizacje między 
strażnikami. Chce skontrolować środowiska szkolne, chce zmienić styl pracy  
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strażników. Wcześniej mieszkańcy przychodzili z problemami .Każdy przypadek 
trzeba rozpatrywać indywidualnie. 
 
L.Wojcinowicz – zapytał jaki będzie satysfakcjonujący wynik za nałożone 
mandaty. 
 
Odp.Komendanta Kościańskiego – jest to skala wykroczeń. Im więcej 
wykryjemy będzie lepiej. 
 
D.Dudkiewicz – ścierają się 2 różne koncepcje pracy, czy możliwa jest 
współpraca. 
 
Odp.Komendanta Połuboczko –wyobraża sobie współpracę, tylko zapyta 
Burmistrza za co ma odpowiadać, czy za kontakt z mediami. 
 
K.Drachal-Mostek – musi być prewencja i restrykcja .Kierunek działania 
powinien być przedyskutowany przez Radę. 
 
Burmstrz powiedział, że dyskusja winna się zakończyć. Złe zaparkowanie stwarza 
znaczne niebezpieczeństwo. 
Będzie trzeba dużo pracy, aby prace Straży uporządkować 
Burmistrza interesuje pułap zerowy mandatów. Mieszkańca należy załatwić 
szybko, dobrze i elegancko. 
 
K.Sosnowski –Komendant powinien dobrać sobie Zastępcę. 
 
Przewodniczący Rady: powiedział, że chodzi o wnioski: 
 

- rozszerzyć dyżury z dzielnicowymi, 
- spotkania z dziećmi i młodzieżą, 
- sprawa odchodów psich, trzeba zorganizować określony system. 
 

 
 
Ad 6  Rozpatrzenie projektów  i podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) rodzajów wyróżnień i wysokości nagród przyznawanych ze środków 
budżetu Miasta zawodnikom,  trenerom i działaczom  sportowym  oraz  
szczegółowych   zasad  i  trybu  ich przyznawania /A’/, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
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Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
1) Budżetu i Finansów – Sławomir Domański  
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za -16  , przeciw - 0   , wstrzymuję się-1 

                                                                             Rada podjęła uchwałę NR XXVI/241/05 
 

 
 
b) podjęcia realizacji projektu „Modernizacja i rozbudowa sali sportowej przy 

ulicy Moniuszki 49  w Białogardzie”/B/,   
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 

 
Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
2) Infrastruktury – Bogdan Żurawski 
2) Budżetu i Finansów – Sławomir Domański  
 
Dyskusja. 
J.leszczyk – sugerowal powołanie Społecznej Rady Konsultacyjnej Doradczej, 2-3 
osoby, J.Borkowski, Fr.Bochenek, A.Szwenk. 
Burmistrz odpowiedział, ze nie widzi przeszkód. 
 
 

Głosowanie projektu uchwały :   za - 18 , przeciw - 0   , wstrzymuję się-0 
                                                                                      Rada podjęła uchwałę NR XXVI/242/05 
 

 
c) sposobu ustalania opłat dodatkowych w miejskiej komunikacji autobusowej  
      w Białogardzie /C/,    

Przedstawia: Andrzej Witkowski, Prezes ZKM Spółka z o.o. 
 
Prezes ZKM – zaproponował 1 autopoprawkę w imieniu Burmistrza. 
W paragrafie 1 pkt 1 pozostawić w dotychczasowej wysokości. 
Radca prawny podał 2 błędy:- w razie, wykreślić przewoźnikowi. 
 

 
Opinie Komisji: 
1) Budżetu i Finansów – Sławomir Domański  
2) Infrastruktury – Bogdan Żurawski 
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Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 15 , przeciw - 0   , wstrzymuję się-3 

                                         
                                                                                   Rada podjęła uchwałę NR XXVI/243/ 05 
 
 f)  zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
     Białogard   na lata 2003 –2006 /G/, 
Przedstawia: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
Opinie Komisji: 
1) Infrastruktury – Bogdan Żurawski 
2) Budżetu i Finansów – Sławomir Domański  
 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 14 , przeciw - 2   , wstrzymuję się-1 

                   
                                                                                    Rada podjęła uchwałę NR XXVI/244/05 
 
 
 

h) Miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych  
      na rok 2005, 

Przedstawia: Henryk Kraczkowski, dyrektor ZOSiK 
 

Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 12 , przeciw -4    , wstrzymuję się-2 

 
                                                                                      Rada podjęła uchwałę NR XXVI/245/05 
 
 
 

i) w sprawie szczegółowych zasad warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze oraz zasad zwrotu wydatków na niektóre świadczenia 
pomocy społecznej 

Przedstawiła: Elżbieta Jurkowska, kierownik MOPS. 
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Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
2) Budżetu i Finansów – Sławomir Domański  
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 18 , przeciw - 0   , wstrzymuję się-0 

 
                                                                      Rada podjęła uchwał ę NR XXVI/246/05 

 
 

j) zmieniającej uchwałę – Akt założycielski Gimnazjum Nr 1 w Białogardzie, 
 Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

 
Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za 15-  , przeciw -0   , wstrzymuję się-0 

 
                                                                       Rada podjęła uchwałę NR XXVI/247/05 
 
 

k) zmieniającej uchwałę – Akt założycielski Gimnazjum Nr 2 w Białogardzie, 
Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

 
Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za -15 , przeciw -0    , wstrzymuję się-0 

                     
                                                                                     Rada podjęła uchwałę NR XXVI/248/05 
 
 

l) zmieniającej uchwałę  - Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 
      im. Bolesława Krzywoustego w Białogardzie, 

Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 

Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
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Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 13 , przeciw - 0   , wstrzymuję się-1 

 
                                                                                   Rada podjęła uchwałę NR XXVI/249/05 
 

ł)    zmieniającej uchwałę – Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4  
      im. Mikołaja Kopernika w Białogardzie,  

Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 

Opinie Komisji: 
2) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 14 , przeciw -  0  , wstrzymuję się-1 

                                                                     Rada podjęła uchwałę NR XXVI/250/05 
 

 
 

m) zmieniającej uchwałę – Akt przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 
     im.Władyslawa Broniewskiego w Białogardzie. 

Przedstawił: Piotr Marchocki, insp. Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
 

Opinie Komisji: 
1) Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Janusz Turnik 
 
Dyskusja. 

 
Głosowanie projektu uchwały :   za - 15 , przeciw - 0   , wstrzymuję się-0 

 
                                                                                   Rada podjęła uchwałę NR XXVI/251/05 

 
 

Ad 7 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.   
 
 
Ad 8 Wolne wnioski i informacje.  
 
 
Ad 9 Trybuna Obywatelska Mieszkańców. 
 
1.S.Hatlas – zabrał głos odnośnie BTBS , zna sytuacje , powiedział, że nie należy  
                      reanimować „ nieboszczyka”, 
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           wrócił do pana Czurko i pana Turnika. 

 Powiedział, że Pan radny Czurko kłamał, mówiąc, że żyje z fundacji i 
dobroczyńców. 
Od Starostwa otrzymał dotację w kwocie 2.555.000 zł na mieszkańców DPS 
umieszczonych przed 1.0.2004 r. wysłał mnie do psychiatry, byłem, lekarz 
powiedział, że ten ktoś był sam chory.  
- Art. 24a ustawy, została złamana ustawa, niedługo  radny straci mandat. 
- Do pana radnego Domańskiego – trzeba zrobić porządek przy Szkole. 
 

 Radny S.Domański zapytał : Czy występujący wyczerpali możliwości wynikające  
ze statutu. 
 
2.R.Buczma – chodzi o chodnik przy Domu Pomocy przy Mickiewicza.  
-Prosi o przycinanie gałęzi drzew. 
 
3.W.Skotnicki – zwraca się do radnego J.Turnika, że mieszkańcy mają problemy, 
które się nawarstwiają. Był w BTBS, powiedziano , że remonty będą wykonywane, 
gdy będą pieniądze. 
 
Przerwa do godziny 13.35. Wznowienie obrad po przerwie. 
  

- Ad 10  Odpowiedzi na sprawy poruszone w Trybunie Obywatelskiej 
Mieszkańców. 

 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza:- w tym roku z Naczelnikiem Wydziału IM 
rozmawiano z podmiotami w sprawie dróg, w planie na rok 2005 Zarząd Dróg 
Wojewódzkich nie umieścił ronda. 

- sprawy osobowe w BTBS i ZEC, trzeba poczekać na wyroki sądowe. 
- Dom Kolejarza, dzięki panu radnemu dotrzymano słowa i trwają prace przy 

rozbiórce budynku.. 
- Chodnik przy ul. Mickiewicza będzie rozmowa ze Starostą. 
- Spowolnienie ruchu na ul. Moniuszki, jest tam ograniczenie 50 km, 
- Gałęzie na lampach, jest to problem, będzie pismo w tej sprawie. 
- W tym roku obiecano postawienie znaku Uwaga- Piesi. 

 
Sekretarz Miasta – są 3 ustawy regulujące te sprawy, jest przeświadczenie, że jest 
to nieodpłatne. Brak przepisów umożliwiających przekształcenie. To co było do 
wykonania jest do wykonania. 
 
Dyrektor ZOSiK – powiedział, że jest problem z ogrodzeniem, gdyż 
systematycznie są kradzieże ogrodzenia. Były zgłoszenia do Policji. Jest dozór 
nocny obiektu. 
W roku 2004 szkolenia nie było, ponad 2 tys. zł koszt szkolenia w roku 2003. 
Świetlica działała do wakacji 2003r. Koszt utrzymania był wysoki. 
 
Odpowiedź odnośnie umorzenia podatków dla szpitala, w 2004r. wydano 
3 decyzje. 
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J.Turnik – odnośnie pana S.H.  odczytał treść pisma pana S. do Wojewody. 
Niedawno pan Stanisław chciał wykryć 7 radnych, którzy nielegalnie sprawują 
mandat. Z jednej strony St. H. współczuje osobie, że jest taki wyrok z drugiej  
go upublicznia.  
 
St.Hatłas – stwierdził, że przestępstwa dokonał tylko Wojewoda. 
 
H.Lipnicki – Pani Sekretarz nie udzieliła odpowiedzi na drugą część zapytania. 
Gdyby pan pełnomocnik udzielił odpowiedzi takiej na komisji jak dzisiaj na Sesji 
to by o to nie pytał.  
 
B.Lipiński – zapytał,  czy Urząd zatrudnia 2 gońców, czy korzystamy też z usług 
Poczty. 
Sekretarz odp., że pocztę miejscową roznoszą gońcy. 
 
Dyr.Czurko – jest to chodnik znajdujący się na działce Powiatu a na mapach 
geodezyjnych nie jest ujęty. Pomysł jest dobry. 
 
 
Ad 11 Sprawy organizacyjne Rady 
 

 - sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej za rok 2004,         
 - informacja statystyczna z pracy Rady Miejskiej za rok 2004.        
 

 
 
Ad 12 Zamknięcie Sesji.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady wypowiadając formułę  
„Zamykam obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej Białogardu.” zakończył jej 
obrady o godzinie 16.35. 
 
 
 
 
 
 
Protokółowała: D.H.-Sz.                                                        Prowadzący obrady: 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                  Andrzej Świrko 
 
 

 
 
 


